

SİRKÜLER SAYI: 2025/274

29.12.2025

2026 YILI SİGORTA PRİMİNE ESAS KAZANÇ TAVAN VE TABAN ÜCRET TUTARLARI

01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere, **aylık brüt asgari ücret 33.030 TL, günlük brüt asgari ücret ise 1.101 TL** olarak tespit edilmiştir. Belirlenen yeni asgari ücret rakamlarına göre, revize edilen sigorta primine esas tavan ve taban ücret rakamlarına aşağıda yer verilmiştir.

1. Sigorta Primine Esas Aylık Tavan ve Taban Ücret Tutarları

	01.01.2026 – 31.12.2026 (TL)
Prime esas aylık kazanç tavanı	297.270,00
Prime esas aylık kazanç tabanı	33.030,00

2. Sigorta Primine Esas Günlük Tavan ve Taban Ücret Tutarları

	01.01.2026 – 31.12.2026 (TL)
Prime esas günlük kazanç tavanı	9.909,00
Prime esas günlük kazanç tabanı	1.101,00

Yukarıda yer verilen tutarlara ilişkin olarak Sosyal Güvenlik Kurumu Başkanlığı tarafından 2026 yılı Ocak ayı içerisinde Prime Esas Kazançların Alt ve Üst Sınırları ile Bazı İşlemlere Esas Tutarlar konulu bir genelge yayımlanacağını ve söz konusu genelgeyi ayrı bir sirkülerle sizlere duyuracağımızı hatırlatmak isteriz.

Saygılarımızla,

DENGE İSTANBUL YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.

(*) Sirkülerlerimizde yer verilen açıklamalar sadece bilgilendirme amaçlıdır. Tereddüt edilen hususlarda kesin işlem tesis etmeden önce konusunda uzman bir danışmandan görüş ve destek alınması tavsiyemiz olup; sadece sirkülerlerimizdeki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan müşavirliğimiz sorumlu olmayacaktır.

(**) Sirkülerlerimiz hakkında görüş, eleştiri ve sorularınız için aşağıda bilgileri yer alan uzmanlarımıza yazabilirsiniz.

Erkan YETKİNER
YMM
Forvis Mazars, Ortak

Tufan SEVİM
YMM
Forvis Mazars, Ortak